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ZAPISNIK 
SA 24. SJEDNICE VMO PODMURVICE 

 
održane dana 16. lipnja 2021. (srijeda) s početkom u 17,15 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO 
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  
 
Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice VMO Podmurvice održane 26. svibnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Programa rada Vijeća MO Podmurvice za 2022. godinu – usvajanje 

2. Programska aktivnost: Đir po gradu 

3. Komunalna problematika 

4. Razno 

 
 

AD – 1  

Predsjednica VMO Jadranka Žikić dala je nazočnim vijećnicima na raspravu prijedlog Programskih 

aktivnosti mjesnog odbora Podmurvice za 2022. godinu financiranih iz sredstava Odjela za gradsku 

samoupravu i upravu gdje traženi iznos za realizaciju programa iznosi sveukupno 20.000,00 kuna te 

uključuje: iz području kulture – Đir po gradu – upoznajmo svoj grad i okolicu „Rijeka i Riječki prsten“, 

obilježavanje Dana MO, zdravstveni program – akcija mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi i 

predavanja, sportski susreti te ekološka akcija, Doček Svetog Nikole.  

 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno usvojilo Prijedlog Programa rada 

Vijeća MO Podmurvice za 2022. godinu.  

 

AD – 2  

U suradnji sa g. Theodorom de Canziani u subotu, 19.06. o.g. s početkom u 9,30 sati, okupljanje kod 
Hotela Continental uz skulpturu Janka Polić Kamov, održat će se edukativna šetnja Rijekom pod 
nazivom Rijeka u Rijeci – od Fiumare prema Mrtvom kanalu uz Deltu do Porto Baroš. 
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1   
Stanar J.B. iz F.Č. 2 dostavio je prigovor na održavanje zelene površine iznad njegove zgrade, a 
ispod Vukovarske kbr. 57. Dostavio je fotografiju snimljene zmije koja je dopuzala sa te lokacije i traži 
da se postavi dodatna zaštitna mreža, jer na površinu dolaze vlasnici pasa. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 3 – 2   
Stanari ulica: Rudolfa Tomšić, Bakarska, Karlovačka i Plase žale se na nesnosnu buku na izgradnji 

ceste D-403 koja nije samo danju nego i noću te je narušena njihova kvaliteta života. 

 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti prigovor na remećenje javnog reda i 
mira Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 

 
AD – 3 – 3  
Uz nogostup i kolnik Ulice Plase i Hahlić površine su obrasle neželjenom vegetacijom koju treba 
ukloniti, jer smanjuje vidljivost vozačima i slobodno kretanje pješacima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Rijeka promet. 
 
AD – 3 – 4  
Stanari Ulice Emilija Randića kbr. 14 žalili su se na održavanje parkirališta sjeverno od njihove 
zgrade kao i održavanje zelenila uz niz zgrada. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 4 – RAZNO 
Rijeka promet izvijestio je da ne nakon sklapanja ugovora sa izvođačima u svezi realizacije redova 
sukladno planu prioriteta MO Podmurvice za ovu godinu preostao iznos od 4.842,75 kn uključivo 
PDV te traže da dostavimo dodatnu poziciju za utrošak preostalih sredstava. Prije nekoliko mjeseci 
dogovoreno je da ukoliko bude preostalih sredstava da će se u Ulici Franje Čandeka južno od kbr. 
10, a preko puta Andree postaviti zaštitni stupići kako bi se ograničilo zaustavljanje i parkiranje 
vozila, jer je nogostup uvijek zakrčen i pješaci se ne mogu slobodno kretati, a poglavito invalidi i 
majke s kolicima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno donijelo odluku da se na nogostupu 
u Ulici Franje Čandeka kod kbr. 10 postave zaštitni stupići. 

 

 
 Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                    Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                         
                       Đulijana Desanti                                                                       Jadranka Žikić 

Sjednica je završila u 18 i 45 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 


